



日期：29 / 1 / 2021

致：全体师生

居家学习与农历新年假期通告

因雪州 MCO 行动管制令延至 2 月 4 日，故学校各级学生将继续居家按课表上课，直至另行通知为止。具体安排如下：

日期	事项	备注
01/02 开始	初二至高三级学生按新课表上课	课表于 29/1 透过 email 发出。
	初一学生按新课表上课	课表于 29/1 透过 email 发出，使用至 8/2。 9/2 将发出另一份课表。
09/02	辛丑年迎春活动	9am - 11am (当日网课暂停) 活动链接将于 5/02 由班导师发布。
10-16/02	农历新年假期	
17/02	按课表上课	

疫情肆虐，吁请全体师生及家长严守防疫 SOP，守护自身与家人健康。

恭祝大家：健康平安，阖家欢乐！

校长室 启





Date: 29th January 2021

To: All Teachers and Students.

Notice on Learning from Home and Chinese New Year Holiday

Due to the extension of the Movement Control Order (MCO) in Selangor has been extended to 4th February 2021, therefore, all students are required to stay at home for online class until further notice. The specific arrangements are as follows:

Date	Item	Remarks
Start from 01/02	Online classes for Junior 2 to Senior 3 will be based on NEW timetable.	New timetable will be sent through email to students on 29/01.
	Online classes for Junior 1 will be based on NEW timetable.	New timetable will be sent through email to Junior students on 29/01, the new timetable is valid until 08/02. Other set of new timetable will be released on 09/02.
09/02	Chinese New Year Celebration	9am - 11am (no online classes on 09/02) Online link for CNY celebration will be released by class teacher to students on 05/02.
10-16/02	Chinese New Year Holiday	
17/02	Resumption of class	

The pandemic is raging, therefore, all teachers, students and parents are urged to abide the pandemic prevention SOP strictly, always protect yourself and others.

We wish you and your family safe and in good health.

The Principal's Office

